
Kłobuck, 20.09.2024 r. 

 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 
Rolnictwa, Infrastruktury Komunalnej, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

 

Protokół nr 5/2024 

V Posiedzenie w dniu 20 września 2024  
Obrady rozpoczęto 20 września 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:00 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Jerzy Kulej 
3. Robert Turek 
4. Tomasz Wałęga 
5. Dominik Zych 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Jerzy Kulej otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczyła, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 
 
2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 4/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 26.08.2024 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w 
BIP bip.gminaklobuck.pl/  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 4/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 26.08.2024 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 



Józef Batóg, Jerzy Kulej, Robert Turek, Tomasz Wałęga 
BRAK GŁOSU (1) 
Dominik Zych 
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Kłobucku. 
 
Kierownik Wydziału GPN K. Jasińska zreferowała w/w projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Kłobucku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Józef Batóg, Jerzy Kulej, Robert Turek, Tomasz Wałęga 
BRAK GŁOSU (1) 
Dominik Zych 
 
5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umów najmu na czas określony do trzech lat na rzecz dotychczasowych najemców. 
 
Kierownik Wydziału ds. Mieszkaniowych I. Sołtysiak zreferowała w/w projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów 
najmu na czas określony do trzech lat na rzecz dotychczasowych najemców.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Józef Batóg, Jerzy Kulej, Robert Turek, Tomasz Wałęga 
BRAK GŁOSU (1) 
Dominik Zych 
 
6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie 
na okres 3 lat części nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Kłobuck, przekazanej 
w nieodpłatne użytkowanie Miejskiemu Ośrodkowi Kultury im. Wł. Sebyły w Kłobucku 
na rzecz dotychczasowych najemców. 
 
Burmistrz J. Zakrzewski zreferował w/w projekt uchwały. 
 



Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie na okres 
3 lat części nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Kłobuck, przekazanej w nieodpłatne 
użytkowanie Miejskiemu Ośrodkowi Kultury im. Wł. Sebyły w Kłobucku na rzecz 
dotychczasowych najemców.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Józef Batóg, Jerzy Kulej, Robert Turek, Tomasz Wałęga 
NIEOBECNI (1) 
Dominik Zych 
 
7. Sprawy różne: 
 
a) rozpatrzenie wniosku o zmianie organizacji ruchu na drodze gminnej ul. Ogrójcowej  
w miejscowości Kłobuck – oznakowanie zatoki postojowej znakiem D-18 Parking.  

Starszy inspektor ds. utrzymania dróg i zadań komunalnych ZDiGK M. Piątkowska 
wyjaśniła, że przedmiotowy teren nie spełnia norm, aby oznakować go jako parking. Jest to 
zatoka postojowa. 

Radny T. Wałęga należy przekazać informację mieszkańcom, że ten teren jest dostępny dla 
każdego i każdy może tam parkować. 
 
Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że teren zatoki należał zawsze do Gminy. Nie jest to teren 
prywatny. W odpowiedzi na złożony wniosek zostanie przekazana informacja, że: znak nie 
jest możliwy do postawienia; zatoka postojowa jest ogólnodostępna, wybudowana z 
gminnych środków i każdy może z niej korzystać (najlepszym rozwiązaniem będzie 
opublikowanie informacji na stronie internetowej osiedla). 

Głosowano w sprawie: 
oznakowanie zatoki postojowej znakiem D-18 Parking.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (3) 
Józef Batóg, Jerzy Kulej, Robert Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Wałęga 
NIEOBECNI (1) 
Dominik Zych 



Radny J. Batóg w związku z powodzią, która dotknęła Polskę zwrócił uwagę na potrzebę 
oczyszczania rzek na terenie Gminy. Podkreślił, że Wody Polskie nie reagują na 
wystosowywane pisma w tej sprawie. W związku z powyższym należy się zastanowić jakie 
działania podjąć, aby usprawnić odpływ wody i jak pozyskać na ten cel środki. 
Zaproponował, aby przy obecnym stanie rzek wykonać symulację powodzi w naszej Gminie. 

Radny J. Kulej poruszył kwestię zbyt wąskiego łącznik z ul. Kołłątaja (ul. Kołłątaja ma 
szerokość 6 m, a łącznik tylko 5 m). Zawnioskował, aby przy projektowaniu dróg zwracać 
uwagę na ich szerokość (minimalna szerokość drogi powinna mieć 5,5 m.). 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że z uwagi na postulaty mieszkańców osiedli zastosowano 
właśnie takie parametry - celem wyeliminowania m.in. przejazdu tirów (miała być to droga 
osiedlowa,  łącząca mieszkańców osiedli).  

Radny J. Batóg zgłosił problem: niekompletnego oznakowania tzw. drogi pogrzebowej; 
braku przejścia dla pieszych między sklepem Biedronka, a Lewiatanem - ul. Rommla.  

Starszy inspektor ds. utrzymania dróg i zadań komunalnych ZDiGK M. Piątkowska 
wyjaśniła, że odnośnie niekompletnego oznakowania tzw. drogi pogrzebowej temat przez 
odpowiednie służby był rozpatrywany w ubiegłym roku. Informacje w sprawie ma policja. 

Burmistrz J. Zakrzewski w kwestii ul. Rommla przypomniał, że zaplanowana jest jej 
przebudowa. W ramach przebudowy będzie to uporządkowane i uregulowane.  
 
8. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

  

Wiceprzewodniczący Komisji 
Jerzy Kulej 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


